

國立政治大學國際事務學院院長候選人推薦表

110.3.19 第一次遴委會通過

一、參選方式：

自行登記參選

由各系、所、學位學程推薦

遴選委員會委員連署舉薦

二、候選人姓名：_____

三、推薦／自行登記參選／連署舉薦之理由：

四、推薦單位戳章／自行登記參選人簽名／遴選委員會連署舉薦委員簽名：

◎由各系、所、學位學程推薦者，請加蓋單位戳章，並附相關會議紀錄。

◎遴選委員會委員主動舉薦者，須由全體遴選委員三分之一以上連署。(按：全體委員共 11 位，須至少 4 位委員簽名)

Application Form for the Dean Position of the College of International Affairs, National Chengchi University

1. Application by the Recommendation of

Self-registration

Academic unit(s) (department, graduate institute, or degree program) at the
College of International Affairs, NCCU

Search and Selection Committee of the College of International Affairs, NCCU
Or Application by

2. Name of Candidate: _____

3. Reason(s) for Recommendation / Registration :

The official seal of the academic unit, the signature of the self-registered candidate, or the signatures of the Search and Selection Committee members:

- ◎ The candidate who is recommended by the academic unit(s) should submit relevant meeting minutes with stamps of the respective unit(s).
- ◎ The candidate, if recommended by the Search and Selection Committee, needs to have the approval of at least one-third (1/3) of the committee members. (For example, if there is a total of 11 committee members, then at least four of them would agree upon the recommendation and sign on the indicated space above.)